
 

 
Proxy Voting Form / Formulaire de procuration 

 
If you will not be attending the Annual General Meeting (AGM), please fill out the form below giving 
permission to another member (your proxy holder) to represent you at the meeting and to vote on your 
behalf.  Your proxy holder should bring this form to the AGM and should be instructed on how to vote. 
 
Si vous ne pouvez pas assister à l’Assemblée annuelle générale, veuillez remplir le formulaire ci-dessous 
pour désigner quelqu’un (un fondé de pouvoir) pour vous représenter à l’assemblée et pour voter en votre 
nom.  Votre fondé de pouvoir devra apporter ce formulaire à l’assemblée et devra recevoir des 
instructions sur la manière de voter. 
 
 
 
I/Je, ___________________________, the representative for/le représentant de 
 
_____________________________, a member institution of CANSSI, give permission 
to/un membre institutionnel de l’INCASS, permets: 
 
Name/Nom : _______________________________________ 
to be my proxy holder at the 2017 CANSSI Annual General Meeting/à me représenter 
comme fondé de pouvoir à l’Assemblée annuelle générale 2017 de l’INCASS. 
 
Instructions for how the vote of this institution should be cast in the election of the Institutional Member 
Representative for the Board. 
Instructions pour comment le vote de cet institution devra être exprimé pour l’élection du représentant des 
membres institutionnels du Conseil d’administration. 
 
Candidate name/nom du candidat : ________________________________________ 
 
 
Signature : _________________________________________ 
 
Date : ___________________________ 
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